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1,. Otwarcie posiedzenia

2. Informacje i komuntkaq Dziekana

3. Pruyiqcre protokolu z posiedzenia Rady Dziekariskiej z dnia 20 lutego 2024 r.

referuje dr hab. Hanna Solarczyk-Szwec, prof. UMK.

Opinia Rady Dziekariskiej w sprawre wniosku o nagrodE Ministra wladciwego

za calokszta\t dorobku dla prof. Andrzeja Szahaja - referuje prof. dr hab.

Zbigniew Nerczuk.

Opinia Rady Dziekanskiej w sprawie wniosku o nagrodE Ministra z^ zn czqce

osi4gruEcia w zakresie dzia\a\no6ci naukowej dla dr. hab. Janusza Grygierlcia -
referuje prof. dr hab. Zbigruew Nerczuk.

6. Uchwala Rady Dziekariskiej w sprawie zmian w programach studiow na

kierunku dziennikarstwo i komurukacja spoleczn , studia drugiego stopnia -
referuje Prodziekan ds. ksztaLcenra, dr Anna I{ola.

7. Uchwala Rady Dziekariskiej w sprawie zmian w programach studi6w na
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referuje Prodziekan ds. ksztal.cenia, dr Anna l(ola.

B. Uchwala Rady Dziekariskiej w sprawie zmian w programach studi6w na

kierunku przedszkolna i wczesnos zkolna, studia jednolite magisterskie -
referuje Prodziekan ds. ksztalcenia, dr Anna l{ola.



9. Uchwala Rady Dziekariskiej w sprawie zml^rr w programach studi6w na

kierunku pedagogika specjalna, studia jednolite magisterskie - referuje

Prodziekan ds. ksztalcetia. dr Anna I(ola.

10. Uchwala Rady Dziekariskiej w sprawie zmian w programach studi6w na

kierunku pedagogika, studia drugiego stopnia - referuje Prodziekan ds.

ksztalcenia, dr Anna I{ola.

ll.Uchwala Rady Dziekariskiej w sprawie likwidacji specjalnodci ,,edukacla na

odlegtro66" n kierunku pedagogika studia drugiego stopnia teferuje

Prodziekan ds. ksztalcenia. dr Anna I{ola.

1,2.Uchwala Rady Dziekariskiej w sprawie zmian u/ programach studi6w na

kierunku socjologia, studia pierwszego stopnia - referuje Prodziekan ds.

ksztalcenia. dr Anna I(ola.

13. Wolne wnioski.



Posiedzenie Rady Dziekafisktei rvydziatu Filozofii i Nauk spolecznych
rozpoczplo siE o godzinie 13.15

Posiedzenie odbyro sig w trybie stacfonarnym, w budynku lvFiNS pruy uI.
Lwowskiei 1 (Instytut Nauk pe sala 394 (II piptro)

Ad. 1.

Przewodnrczqcy obrad, Dziekan, dr hab. Radoslaw Sojak, prof. uNrK,
otwotzy\ posiedzenie Rady Dziekanskrej WtriNS i powital wszystkich obecnych.

Dziekan poprosil dr. hab. Michala wr6brewskiego, prof. uMK o
konsultowanie protokolu z dzisieiszego posiedzenia Rady Dziekariskiej,
zalnteres owany wy razl\ zgo dg.

NastEpnie Dziekan poprosil o zgraszanre zmjanw porz4dku obrad.

Wobec braku uwag Dziekan poinformowal, 2e porz4dek obrad zostaL przyiety
przez aklamacjE.

A.d.2.

Dziekan dr hab. Radoslaw Sojak, prof. UN{I{ przeka za\ czlonkom Rady

Dziekariskiej nas tgpuj 4ce informac j e :

- Dziekan podzigkowal wszystkim z^ wsparcie udzielone podczas kampanii

wyborcze j, zawszystkie cieple slowa i slowa k.ytyki bo wszystkie byly bardzocenne.

PodziEkowal r6wnie 2 ry^, kt6ny nie popierali tego dzialanra. Dopoki osoby

sprawuj4ce funkcje mog4 uslyszei szczere opinie to zachowuj4 zdolno6c do uczenia

siE. Przeprosl\ za mniejsz4 u/ ostatnim czasie, dostgpno( c I z^pewrr1l, ze powraca do
normalnego trybu pr cy na swoim stanowisku.

- Dziekan przypomnta\, 2e podczas wieczoru wyborczego prof. dr hab. Wojciech

Wysota poinformowal o wyniku finansowym Ul\{K za 2023 rok na poziomie
deficytu 7,7 mln zl co jest dobr4 wiadomosci4 w kontekScie wcze(niejszych

informacji o przewidlr/anym deficycie na poziomie kilkudziesiEciu milion6w.



- Zgodnre z komunikatem Rektora z najbhzszym wynagrodzeniem trafi, do

pracownikow UMI{ podwy2ka p\ac - 30 o/o dIa nauczycieli akademickich i 20 o/o dla

pozostalych pracownik6w. Z uwag na fakt, 2e nadal nie jest zn fl wysokodi

subwencji nabie24cy rok trudno ocenii ryzyko finansowe jakie te podwyzki rrrosqz^

sob4 dla UMK.

- Pani El2bieta Brukarzewicz, kierownik Zespolu Administracyjno-Gospodarczego

\7F'iNS, ostatecznie odchodzi na emeryture. I(onkurs na to stanowisko zosta\

rozpisany. Zg\osrlo siE okolo 20 kandydat6w z czego 7 zostalo z^proszonych na

rozmowe. Zmtana na stanowisku kierownka ZAG nast4pi zaterr' jeszcze w czasie

trwaj4cej kadencji.

- Podczas ostatniego posiedzenia Rady Rektorskiej pojawila sie propozycja

powolania Centrum Badan nad Sportem. Przedstawiciele wydzial6w potenclalnie

zainteresowanych powstaniem takiego centrum nie byli wczesnie poinformowani o

tei propozycji. Wnioskodawc4 byl profesor Lech Zieliriski (germanista). Wniosek i

regulamin Centrum zostatr4 zamieszczone w plikach zespolu na platformie MS

Teams. Sprawa powolania Centrum zostal.a odlo2ona w czasie z uwag] na fakt, 2e

decyzja o powolaniu nowej jednostkr z praLwem do prowadzenia badan,

wnioskow^nta o dofinansowanie, rad4 naukowa wymaga g\gbszego z^stanowienia.

Dziekan poprosil czlonk6w RD, a szczeg6lnrewLadze INP fttory prowadzi kierunek

wychowanie ftzyczne i sport), o przejnenie dokumentacji i przeslanie swojej opinii

na ten temat.

- Dzia\ Rekrutacji i Spraw Studenckich, w piSmie z 13.03. br. odrzucil propozycje

regulacji zasad rekrutacji w trybie przeniesienia na kierunek psychologra.Prcpozycja

SYFiNS zostala oceniona jako niezgodna z Regulaminem Studi6w. Zgodnre z

sugesti4 z^wmtqw pi6mie moLna wykorzystac zapisy regulaminowe, kt6re pozwalaj4

rr zastosowanie wobec os6b przyjmowanych w drodze przeniesienia prog6w

rekrutacyjnych obowi4zuj4cych w roku w ktorym kandydat do przeniesienia

powinien p rzy stqprc do rekrutac ji.



-W zwr4zku z planowanymi, komplekso\\ymi blokadami dr6g wok6l Toruni^przez

strajkuj4cych rolnik6w Dziekan poprosil o wziEcie tego faktu pod uwagE w swoich

planach reahzacji zajgc (np. zaplanowanie prowadzenta zajqc w trybie zdalnym) i

wyrozumialo6i wobec student6w ,ktorzy mog4 nie dotrze c na zajgcia w najbli |szych

dniach.

Prodziekan dr Anna I(ola pogratulowala Dyrekcji IS, IBIiK onz IP uchwal

Polskiej I(omisji Akredytacyjnej pozytywnie oceniaj4cych kierunki socjologia,

medioznawstwo or^z psychologia or^z wyro|nral4cego certyfikatu,,Doskonaly

kierunek" dla kierunku kognitywistyka.

Ad.3.

Dr hab. Hanna Solarczyk-Szwec, prof. UMI( zreferowala wniosek w sprawie

przyjgcra protokolu z posiedzenia Rady Dziekariskiej z dnta 20 lutego 2024 roktt,

stwierdzaj4c, ze jest zgodny z przebiegiem obrad i zg\osr\a wniosek o jego przylqcie.

Wobec braku glos6w w dyskusji, Dziekan zarzqdzr\ glosowanie i poprosil o

umieszczenie linku do glosowania.

W glosowaniu jawnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecnoSci

19 osob, oddano 19 gtos6w: 19 - TAK.

Ad.4.

Prof. dr hab. Zbigniew Nerczuk zrcferowal wniosek w sprawie wniosku o

nagrodE Ministra wla6ciwego za ca\oksztalt dorobku dla prof. dr. hab. Andrzeja

Szahala.I{andydat do nagrody lest jednym z najbardziel rozpoznawalnych polskrch

filozof6w, autorem 11, monografii autorskich, 9 monografii pod redakcj4, 78

artykul6w (\qczny dorobek to 1,66 publikacji, indeks Hirscha - 20). W trwaj4cel40lat

aktywno6ci naukowej kandydat zajrnowal siq wsp6lczesn4 fiozoft4polityki, teoriami

pozr^nr4' problemem inteqpretacli Ftlozofti w literaturoznawstwie. I(andydat jest

czlonkiem Rady Doskonalo6ci Naukowej, pelnil funkcjE dyrektora Instytutu

Filozofii, dziekana Wydzialu Humanistycznego, eksperta PKA, byl czlonkiem



I(omitetu Nauk Ftlozofrcznych PAN, I(omitetu Nauk o I(ulturze PAN i I(omitetu

Prognoz PAN. I{andydat wypromowa\ 11 doktor6w, sporz4d zr\ okolo 100 recenzji

w postepowaniach awansowych, odbyl szereg z^gr^rncznych sta2y naukowych i byl

stypendyst4 wielu fundacji i instytucji.

Dziekan otworzyN dyskusje w tym punkcie.

Wobec braku glos6w w dyskusji, Dziekan zarz4dzlN gtrosowanie i poprosil o

umieszczenie linku do glosowania.

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecnodci 19

os6b, oddano 19 gtos6w: 18 - TAK l WSTRZYMUJACY SIE.

Ad. 5.

Prof. dr hab. Zbigniew Nerczuk zreferowal wniosek w sprawie wniosku o

nagrodE Ministra z^ zn cz4ce osi4gniecia w zakresie dzialalnoici naukowej dla dr.

hab. Janus za Gryg1encia, prof. UMK z^ monografiE Demo cracy in the Post-Truth Era.

Restoring Faith in Expertise, Edinburgh University Press, Edinbutgh 2023 (lisra

ministerialna z^ 300 punktow). I(andydat w swojej monografii wysuwa teze o

epistemicznych trcd\ach epoki post-prawdy. Iftia2kg charakteryzuie nowatorskie

podej6cie badawcze i stanowi ona rezultat ponad dekady badari prowadzonych w

ramach rc2nych zespolow btdawczych IDUB, prezentacji i dyskusji podczas wielu

z^gr^r:rlczrrych konferencji naukowych oraz kontaktow naukowych utrzymn/anych

z badaczami z Uniwersytetu w Hull (tWielka Brytania) oraz Uniwersytetu Browna

(usA)

Dziekan onvorzyL dyskusjE w tym punkcie.

Wobec braku glos6w w dyskusji,Dziekan zarz4dzl\ glosowanie i poprosil o

umieszczenie linku do glosowania.

W glosowantu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecno6ci 19

os6b, oddano 18 gtos6w: 16 - TAK, 2 WSTRZYMUJ{CE SIE.



Ad. 6.

Prodziekan dr Anna I{ola zreferowala wniosek w sprawie zmianw programie

studi6w na kierunku dziennikarstwo i komunikacja spoleczna, srudia drugrego

stopnia (program studi6w ze zmjanamj zosta\ zamieszczony w plikach zespolu na

platformie MS Teams). Propo zycje zm7^n s4 wynikiem ewaluacji programu studiow,

^^iq. 
charakter projakodciowy i zosta\y zaakceptowane przez Radg Dyscypliny,

Wydzia\ow4 Komisjq ds. Jako6 ct Kszta\cenia oraz uzyskaly pozytywn4 opiniE

Samorz4du Studenckiego.

Wobec braku glos6w w dyskusji, Dziekan zarz4dzr\ glosowanie i poprosil o

umieszczenie linku do glosowarua.

W glosowaniu tajnym na 25 osob uprawnionych do glosowania, w obecno6ci 19

os6b, oddano 18 gtos6w: L8 - TAK.

Ad. 7.

Prodziekan dr Anna I{ola zreferowala wniosek w sprawie zrnan w programie

studi6w na kierunku architektura informacji, studia pierwszego i drugiego stopnia

(program studi6w ze zml t mi zostal zamteszczony w plikach zespolu na platformie

MS Teams). Propozycje zmian s4 wynikiem ewaluacji programu studi6w, ^ajq
charakter projakodcio*y t zostaly zaakceptowane pfiez RadE Dyscypliny,

Vydzialow4 I(omislq ds. Jako6ci I(sztalcenia or^z uzyskaly pozytn/n4 opiniE

Samorz4du Studenckiego.

Wobec braku glos6w w dyskusji, Dziekan zarz4dzll glosowanie i poprosil o

umieszczenie linku do glosowania.

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecno5ci 19

os6b, oddano 17 gtos6w: 17 - TAK.

Ad. 8.

Prodziekan dr Anna I{ola zreferowala wniosek w sprawie zmian w programie

studi6w na kierunku pedagogka przedszkolna i wczesnoszkolna, studia jednolite



magisterskie (program studi6w ze zmianami zostal z^mleszczony w plikach zespolu

na platformie MS Teams). Propozycje zmian s4 wynikiem ewaluacji programu

studi6w po zakonczonym cyklu ksztalcenia, rrral1 charakter projako6ciowy i zosta\y

zaakceptowane przez RadE Dyscypliny,Wydzialow4l(omisjE ds.Jakodcrl{szta\cenra

oraz uzyska\y pozytywn4 opiniE Samorz4du Studenckiego.

Prof. dr hab. I{rzysztof Rubacha dodal, 2e dziEki wprowadzonym, we

wsp6lpracy z Instytutem Filozofii, zmianom, absolwenci tego kierunku bgda

posiadali kompetencje do prowadzenle z^lec z etykl w szkole, w klasach I-III.

Wobec braku glos6w w dyskusji, Dziekan zarz4dzl\ glosowanie i poprosil o

umieszczenie linku do glosowania.

W glosowaniu tajnym na 25 osob uprawnionych do glosowania, w obecno6ci 19

os6b, oddano 19 glos6w: 19 - TAK.

Ad. 9.

Prodziekan dr Anna I{ola zreferowala wniosek w sprawie zmrarr w programie

studi6w na kierunku pedagogka specjalna, studia jednolite magisterskie (program

studi6w ze zm7^n mi zostal z^mTeszczony w plikach zespolu na platforrnie MS

Teams). Propozycje zmian s4 wynikiem ewaluacji programu studi6w po

zakonczonym cyklu ksztalcenia, ^ujq charakter projakodcioory r zosta\y

zaakceptowane przez Radg Dyscypliny,Wydzialow4l(omisje dr. Jako6ci I(sztalcenia

or^z uzyska\y pozytFwnA opiniE Samorz4du Studenckiego. Zmtany na kierunku

pedagogika specjalna takLe powoduja uzyskanie przez absolwent6w kompetencji do

prowadzema zajec z etyki.

\)fobec braku glos6w w dyskusji, Dziekan zarzqdzll glosowanie i poprosil o

umieszczenie linku do glosowania.

W glosowaniu tajnym na 25 osob uprawnionych do glosowania, w obecnosci 19

os6b, oddano 18 gtos6w: L8 - TAK.



Ad. 10.

Prodziekan dr Anna I(ola zreferowala wniosek w sprawie zmianw programie

studi6w na kierunku pedagogika, studia drugiego stopnia (program studi6w ze

zmtanami zostaL z^mleszczony w plikach zes.polu n platformie MS Teams).

Propozycje zmr^n sA wynikiem ewaluacji programu studi6w, majq charakter

projako(cio-y r zostaLy zaakceptowane pnez RadE Dyscypliny, \Wydzialow4

I{omisjE ds. Jako6ci I{sztalceni^ or^z uzyskaly pozyryrrq opinig Samorz4du

Studenckiego.

Prof. dr hab. I3zysztof Rubacha dodal, 2e zmtany zostaly przygotowane w

konkursie na nowy program studi6w. Niestety konkurs nie doszedl do skutku ale

mimo to INP zdecydowal sig wprowadzii wypracowane zmiany z za\oLeniem, ze

pomog4 one ograniczy6 tendencjE spadkow4 w naborze na studia drugiego stopnia.

Wobec braku glos6w w dyskusji, Dziekan zarz4dzr\ glosowanie i poprosil o

umieszczenie linku do glosowania.

W glosowaniu tajnym n 25 osob uprawnionych do glosowania, w obecnoSci 19

os6b, oddano 19 gtos6w: 19 - TAK.

Ad. 11.

Prodziekan dr Anna I{ola zreferowaNa wniosek w sprawie likwidacji

specjalnodci ,,Edukacja na odleglo66" n kierunku pedagogika, studia drugrego

stopnia. Specjalnoi( ta, od momentu wprowadzenra do programu studi6w, nie

zostala uruchomiona. $7 zwrqzku z niewrelkim zainteresowaniem podjEto decyzjE o

jej likwidacji.

Wobec braku glos6w w dyskusli, Dziekan zarz4dzt\ glosowanie i poprosil o

umieszczenie linku do glosowania.

W glosowaniu tajnym na 25 osob uprawnionych do glosowania, w obecno6ci 19

os6b, oddano 19 g{os6w: 19 - TAK.

L0



Ad.12.

Prodziekan dr Anna I{ola zreferowala wniosek w sprawie zmianw programie

studi6w na kierunku socjologia, studia pierwszego stopnia (program studi6w ze

zmt^fl mt zosta\ z^mTeszczony w plikach zespolu na platforrnie MS Teams).

Propozycje zmian sA wynikiem ewaluacji programu studi6w, ^ujq charakter

projakoScio-y r zosta\y zaakceptowane przez RadE Dysclpliny, Wydzialow4

I(omisjE ds. Jako6ci I(sztalcenia or^z uzyskaly pozytywn4 opiniE Samorz4du

Studenckiego.

Wobec braku glos6w w dyskusji, Dziekan zarzqdzr\ glosowanie i poprosil o

umieszczenie linku do glosowania.

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecno6ci 19

os6b, oddano 19 gtos6w:19 - TAK.

Ad. 13.

Dziekan poinformowal, 2e nie zamierza uczestniczyi w kamp aniwrydzialowej

zmierzaj4cej do wyboru jego nastEpcy lub nastepczyni. Jak kazdy pracownik bgdzie

glosowal ale nie zamierza bnc udzialu w kampanii wyborczej czy wp\W^c na jej

wynik. Dzisiejsza wlpowiedi, jestpierwszym i jedynym glosem w kampanii wybor6w

dziekariskrch j aki z o s tanie wygl o s z o ny p flez D ziekana.

Dziekan wyrazr\ zadowolenie z z^rnteresowania pracownik6w wyborami

rektora r tocz4cymi siE rozmowami dotyczqcymt zbhLaj4cych siE wybor6w dziekana.

W y razrl j edno c z e s rrre z 
^niepo 

ko j enie do ciera j 4cymi sygna Lam| doq czqcymi dys ku s j i

rr temat pewnego rodzaju parytetu dyscyplin, maj4cego regulowai kolejno66

obejmowania funkcji dziekana pnez ich przedstawicieli. My6lenie takie stoi w

sprzecznoict z za\ozeniem, 2e Dziekan tak duzego Wydzialu ma odpowiedzialrrre

pelni6 swoja funkcjE i posiada6 cechy, inne niz p:rzynaleLno6i do danej dyscypliny,

predestynuj4ce go do pelnienia tej funkcji. Dziekanem powinien zostai czlowiek

ktory pondzr sobie z kierowaniem WFiNS ntezalelnre od tego w jakim Instytucie

j es t z atrudniony. D ziekan, j ako wybo rc^, rr^ p ods tawie wlasnych do Swiadczeri bEdzie

1.1.



poszukiwal u kandydata na dziekana nastepuj4cych cech: dostEpno6i, obecno66 i
gotoworii do pracy 7 dni w tygodniu, odporno66 na krytyke oraz umiejEtno66

wypracowy'urania kompromis6w. Poprosil wszystkich obecnych o poszukiwanie i
wybranie osoby posiadaj4cej wyzej wymienione cechy.

Wobec braku dalszych glos6w Dziekan zakonczyl posiedzenie o godzinie

1,3.45.

Protokolo waLa: Dorota J agiels

Konsultant protokolu: dr hab.
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